
Kaupunginhallituksen vastaus vanhusneuvoston aloitteeseen putkiremonttien haittojen 
minimointiin liittyen

RP

Vanhusneuvosto teki 13.6.2023 kokouksessaan aloitteen kaupunginhallitukselle koskien putki- ja 
kiinteistöremonttien haittojen minimointia vanhusväestön osalta.
 
Vanhusneuvosto merkitsee kaupunginhallituksen vastauksen tiedoksi ja käy aiheesta keskustelun.

Vanhusneuvosto 5.3.2024

Esitys:
Päätetään merkitä kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.

Päätös:
Merkittiin vastaus tiedoksi.

Liitteet:
- Ote kaupunginhallituksen pöytäkirjasta 12.2.2024

Lisätiedot:
vanhusneuvoston puheenjohtaja
Risto Pyhältö
(etunimi.sukunimi[at]vantaa.fi)


